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Abstract (en)
The invention relates to a device for train location and track-free signalling in the field of an electronic actuator, the actuating groups of which contain
microcomputers and are connected to one another via geographic data lines arranged according to the route of the track. Axle counter results
acquired at counting points arranged between the actuating elements are passed on along the set routes from actuating group to actuating group.
The track-free signalling and the train location occur, using the microcomputer of the actuating groups, by comparing the axle counts registered at
the individual counting points. If the distances between the individual counting points are stored, the speed of the vehicles can be determined by
means of a real-time determination of the passage of the first axles of the vehicles.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Einrichtung zur Zugortung und Gleisfreimeldung im Bereich eines elektronischen Stellwerks, dessen Stellgruppen
Mikrorechner enthalten und über entsprechend dem Gleisverlauf angeordnete geographische Datenleitungen miteinander verbunden sind. An
zwischen den Stellelementen angeordneten Zählpunkten gewonnene Achszählergebnisse werden entlang den eingestellten Fahrstraßen von
Stellgruppe zu Stellgruppe weitergegeben. Die Gleisfreimeldung und die Zugortung erfolgen mittels Vergleich der an den einzelnen Zählpunkten
registrierten Achszahlen durch die Mikrorechner der Stellgruppen. Wenn die Entfernungen zwischen den einzelnen Zählpunkten abgespeichert
werden, kann durch eine Realzeiterfassung des Durchgangs der ersten Achsen der Fahrzeuge deren Geschwindigkeit erfaßt werden.
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